
Nordre Follo idrettsråd 
 

Referat fra styremøte 22 oktober 2019 
Sted: Møterommet til Kultur og fritid (Ski) i 3. etasjen over Rådhusteatret 
Tid: 19:00-21:00 
 
Tilstede: Anne-Lise Sørli, Arild Hepsø, Morten Roa, Ragnhild Riis, Nina K. Vøllestad 
Forfall: Jan Thomas Birkeland, Oskar A. Kleven, Mette Kristiansen 
 
Observatør: Anne Berit Hogstad 

 

 

Agenda 
 

1. Referat fra styremøte 10. sept 2019  
Referatet ble godkjent.  
 

2. Oppsummering av møte med klubbene 25. september 
Det var 38 deltagere med god spredning. Gode tilbakemeldinger og ønske om flere slike 
samlinger. De viktigste momentene er samlet i to dokumenter i mappen for møtet. 
Idrettslagene ser anleggssituasjonen som særlig utfordrende for å gi et godt tilbud. Det var 
også unisont at idrettslagene ønsker at idrettsrådet er samlende kraft og talsrør for idretten.  
  

3. Opplegg for klubbmøte 11. november 
Flere temaer ble skissert. Opprinnelig plan var å ta opp verdier og kriterier for fordeling av 
LAM midler. Disse sakene utsettes til møte over nyttår. Vi følger opp innspill og viktige 
punkter fra møtet 25. september. Nina sender ut et forslag på sirkulasjon.   
 

4. Rapporter fra Stil Arena og Langhushallen.  
Rapportene ble gjennomgått. Det var enighet om at her hadde enkelte lag fritt byttet bort 
tid, uten å kontakte kommunen. I tillegg må manglende bruk følges opp. Anne Berit følger 
opp saken.  
  

5. Web og digital post for Nordre Follo IR 
Saken ble utsatt 
 

6. Status for anleggsutvikling 
Morten orienterte. Det arbeides videre med prosjektene, selv om politisk behandling er 
utsatt. Vi avventer ny informasjon ifbm kommunens handlingsplan.  
 

7. Innkommet post - orienteringer 

• Oppsummering av kretstingene 
 

8. Eventuelt 
 


